



专 业 成 就 品 牌
Specialty Makes Brand



山德技术(北京)有限公司
SHANDE TECHNOLOGY (BEIJING) CO., LTD.
郑州一帆机械设备有限公司
ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO., LTD.

一
帆



专业成就品牌 Specialty Makes Brand

我们的理念

客户成功 科技创新 诚信负责

Our Idea:

Success of Client, Innovation with Technology, Sincerity and Responsibility

我们的理想

以我们的创新精神和专业技能，培育破碎筛分行业的世界品牌

Our Ideality:

Cultivating the global brand in the crushing and screening industry with our innovation and specialty.



公司介绍

郑州一帆机械设备有限公司(由山德技术(北京)有限公司控股),总部设在北京,是中国知名的破碎筛分设备制造商,我们为客户提供全系列破碎筛分设备,包括液压圆锥破碎机、颚式破碎机、反击式破碎机、立式冲击破碎机、振动筛和移动式破碎站,我们不仅为客户提供高性价比的产品,还提供一流的服务支持及解决方案。

郑州一帆机械设备有限公司拥有多名国内破碎筛分领域的技术专家,具有强大的新产品研发能力,公司一直视客户的需求为自身的动力,不断研发出满足客户需求的具有世界水平的高性能产品。

郑州一帆机械设备有限公司高度重视产品质量,对产品质量追求精益求精,具有严格的质量管理体系,通过了ISO9001:2000质量管理体系认证,确保生产出高质量的产品。

郑州一帆机械设备有限公司具有完善的售后服务网络,通过严格培训的售后工程师在客户需要时能够提供快速的维修服务;公司拥有自己的铸造工厂,能够生产破碎筛分设备所需的易损件并建立了大量的库存,能够为客户提供方便的备品备件供应。

在中国快速发展的市场中,郑州一帆机械设备有限公司不断提高竞争力,我们的产品在国家重点工程中得到广泛应用,在国家高速公路网及大型水电站建设中,我们为配套的碎石厂提供了大量的成套破碎筛分生产线,这些生产线能够为工程提供高质量的混凝土骨料。

在不断扩大国内市场占有率的同时,我们的产品也已经出口到俄罗斯、蒙古、智利、中亚、西亚、非洲等国家和地区。

我们坚持不断地创新,持续改进产品,不断提高产品的可靠性,我们立志成为破碎筛分行业的世界品牌,我们深知我们的成功取决于客户的成功。



Company Introduction

ZhengZhou YiFan Machinery Equipment Co., Ltd. (the shareholder is Shande Technology (BeiJing) Co., Ltd.) has its headquarters in Beijing. We are the famous manufacturer of crushing and screening equipments and provide series crushing and screening equipments for clients, which includes hydraulic cone crusher, jaw crusher, impact crusher, vertical shaft impact crusher, vibrating screen and portable crushing and screening plant. We not only offer clients the products with good capability and competitive price, but also offer top service and solution.

We have many technical experts in domestic crushing and screening field, and possess the powerful ability in developing the new products. Demands of clients are seen as our motivity, we endlessly develop the new products with high performance, which could satisfy the demands of clients and reach the world level.

We highly regard the quality of products, pursue excelsior on the quality of products, and guarantee to produce the high quality product with strict ISO9001:2000 quality management systems.

We have perfect after-sale service network. After strict training, the after-sale service engineer could offer clients the rapid maintenance service on demand. Moreover, we have our own foundry plant where lots of spare parts of the crushing and screening equipment are manufactured and plenty stored, which could offer clients spare parts conveniently.

In the rapid developing market, our competition ability continuously enhances, our products have been broadly applied in the national key projects. In the course of construction of the national expressway network and the big-scale hydro-power station, we offer the matched crushing plants lots of whole set of crushing and screening product lines which could offer high quality concrete aggregate.

As the occupation ratio in domestic market increases, our products have been exporting to Russia, Mongolia, Chile, Media Asia, East Asia, Africa etc. country and region.

We insist innovating constantly, keeping improvement of products, enhancing the reliability of products, aspire to be the global brand in the crushing and screening field, and be deeply aware of our success is based on the success of clients.



郑州一帆机械设备有限公司

ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO.,LTD

服务领域

Servicing Field

服务领域

Servicing Field

- **矿物和岩石加工**
Mineral and Rock Processing
- **民用砂石料加工系统**
Civil Aggregate Processing System
- **高速公路、铁路及机场建设用骨料加工系统**
Aggregate Processing System used in the highway, railway and the construction of airport
- **水电站砂石骨料加工系统**
Aggregate Processing System for Hydro-dam Construction
- **煤炭加工设备**
Coal-Manufactured Equipment
- **冶金渣及玻璃原料加工**
Manufacture of Metallurgical Slag and Raw Material of Glass
- **耐火材料加工**
Manufacture of Fire-resistant Material





郑州一帆机械设备有限公司

ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO.,LTD

核心竞争力

Core Capability

科技创新

Science & Technology Innovation

科技创新,是我们精心培植的核心竞争力之一。技术人员以计算机三维设计为基本工作手段,在设计中不断采用先进技术,保持产品的技术领先优势,不断打造具有国际品质的产品。

Science and technology innovation is one of the core capabilities our corporation have cultivated. Engineers use the computer three dimension designs, and absorb modern technology to keep our advantage in the technology, create the products of international quality.



星级服务

Comprehensive Service

在一帆公司眼中，服务质量同产品质量同等重要，它是我们精心培植的企业的又一核心竞争力。

一帆公司以为客户提供星级服务为基本理念，追求全面、快捷、主动、及时的服务特色，使优质的服务延伸到售前、售中、售后的全过程。

一帆公司在全国建立了完善的售后服务体系和备件、易损件供应体系，一帆公司拥有自己的铸造厂，可为客户提供优质的易损件，降低用户的使用成本。

我们的目标就是让客户满意。

The quality of service is as important as the quality of product in Yifan's eyes. The quality of service is another core capability our corporation has cultivated.

Our corporation regards offering the clients high quality service as the basic principle, pursues overall, fast, timely service character, makes the high quality service range from before sale to after sale.

Our corporation has established the well-performed after-sale service system and accessories, wear-parts supplying system. Our corporation has its own wear-parts manufactory, we can offer our clients high quality wear-parts to reduce the cost of the clients.

Our goal is to make our clients satisfied.





郑州一帆机械设备有限公司

ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO.,LTD

国际合作

International Cooperation





郑州一帆机械设备有限公司
ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO.,LTD

工程实例

Project Example



浙江日昌升建材有限公司
——中国最大的民用机制砂生产线

Zhejiang Richangsheng Building Materials Co.,Ltd.
The largest civil manufactured sand production line in China.



VI-5000 立式冲击破碎机 1 台
VI-5000 VSI Crusher



中韩合资东丰汉拿混凝土有限公司 100t/h 花岗岩砂石料生产线
100t/h granite aggregate production line.
Dongfeng Halla Concrete Co.,LTD(China-Korea joint venture)

工程实例

Project Example



VI-8000 立式冲击破碎机 1 台
VI-8000 VSI Crusher

北京瑞城集团砂石厂以 VI-8000 立式冲击破碎机为主机的 150t/h 河卵石人工砂石生产线, 骨料粒形优异, 级配合理, 被用于供应首都机场改扩建工程。

150t/h sand and gravel aggregate production line. Excellent shape of aggregate, reasonable gradation, be used in the extension project of Beijing Capital Airport.



国家重点工程 —— 首都机场扩建工程 (2008 年北京奥运会配套项目)

One of the national key projects (2008 Beijing Olympic Games auxiliary project)

民用建筑骨料

Quarry



VI-5000 立式冲击破碎机 1 台
VI-5000 VSI Crusher

北京中建嘉业机制砂厂利用石灰石尾矿生产优质机制砂的新型干法制砂生产线

The dry way manufacture sand production line by using limestone for high quality manufactured sand.



向河北涿州铁兴砂石厂提供的150t/h河卵石砂石料生产线交钥匙工程，由于该生产线采用 VI-8000 大型立式冲击破碎机生产人工砂和碎石整形，其优质的砂石料被北京城建集团混凝土搅拌站选用，用于中国国家大剧院工程。

The turnkey project of a 150t/h sand and gravel aggregate production line. This production line used VI-8000 VSI crusher to produce manufactured sand and gravel aggregate crushing and shaping. The high-quality aggregate was chosen to use in the project of China National Theatre.



VI-8000 立式冲击破碎机 1 台
VI-8000 VSI Crusher

工程实例

Project Example



PE750X1060 颚式破碎机 1 台
PF1315 反击式破碎机 1 台
VI-8000 立式冲击破碎机 1 台
4YK2160 圆振动筛 2 台
PE750 × 1060 Jaw Crusher
PF1315 Impact Crusher
VI-8000 VSI Crusher
4YK2160 Inclined Vibrating Screen

为浙江张官砂石厂提供的 250t/h 安山岩砂石生产线成套设备
250t/h andesite aggregate production line
Zhangguan Quarry in Zhejiang Province



SMH120C 液压圆锥破碎机
SMH120C Cone Crusher

民用建筑骨料

Quarry



VI-8000 II VSI Crusher

VI-8000 立式冲击破碎机 2台

浙江杭州华威建材有限公司 400t/h河卵石生产线

400t/h sand and gravel aggregate production Line
Hangzhou Huawei Quarry in Zhejiang Province.



VI-8000 立式冲击破碎机 1台
2YK1860 圆振动筛 1台
2YK2160 圆振动筛 1台
2XL915 洗砂机 1台

VI-8000 VSI Crusher
2YK1860 Inclined Vibrating Screen
2YK2160 Vibrating Screen
2XL915 Sand Washer

浙江桐庐和欣砂石厂交钥匙生产线

The turnkey project of Tongluhexin
Quarry in Zhejiang Province.

工程实例

Project Example



浙江杭州丽辉机制砂厂

Lihui Manufactured Sand Quarry in Hangzhou, Zhejiang Province

VI-8000II 立式冲击破碎机 1 台
2YK2160 圆振动筛 1 台
XS-3200 洗砂机 1 台

VI-8000II VSI Crusher
2YK2160 Inclined Vibrating Screen
XS-3200 Sand Washer

2YKR2452 圆振动筛 2 台
2YKR1845 圆振动筛 1 台
YKR1845 圆振动筛 1 台

2YKR2452 Inclined Vibrating Screen
2YKR1845 Inclined Vibrating Screen
YKR1845 Inclined Vibrating Screen



浙江华元基础材料有限公司桐庐砂石厂

Huayuan Tonglu Quarry in Zhejiang Province

该生产线可用于生产SMA路面中所需的机制砂和石粉，也可用于玄武岩集料整形及生产同步碎石封层所需的骨料。

This production line can produce manufactured sand and powder used in the SMA road surface, also can shape basalt aggregate.



2004年8月29日，历经27个月改扩建的“神州第一路”—沈大高速公路全线通车。在扩建中，采用了多种世界先进的路面技术，其路面抗震性、抗开裂能力以及车辆行驶的稳定性是普通高速公路的6倍，如沈大高速公路在全国首次全线路面采用SMA路面技术，该技术要求表面层全线采用SMA-16L结构，其中粗集料采用玄武岩，细集料全部采用机制砂，对集料的级配及粒形均提出了很高要求。由郑州一帆机械设备有限公司提供的多套玄武岩整形、机制砂生产线所生产的高质量玄武岩和机制砂集料在沈大高速公路SMA路面中得到广泛应用。



备有限公司提供的多套玄武岩整形、机制砂生产线所生产的高质量玄武岩和机制砂集料在沈大高速公路SMA路面中得到广泛应用。

In the extension of the “The first road in China” Shenyang-Dalian expressway, many advanced technology in the world was adopted. The shock resistance, cracking resistance of highway surface and vehicle driving stability are the 6 times of the usual expressway. The

SMA technology was first adopted in the whole project in China. It required the overall adoption of the SMA-16L structure, coarse aggregate adopting basalt, while fine aggregate adopting limestone manufactured sand, assigned high requirement of the rank and shape of aggregate.

The high-quality basalt and manufactured sand aggregate, which is produced by the production line supplied by Zhengzhou Yifan Machinery Co., Ltd, was widely used in the SMA road surface of Shenyang-Dalian expressway project.

高速公路集料 Expressway Aggregate



VI-5000 立式冲击破碎机 1 台
VI-5000 VSI Crusher

江苏宜兴多家石料厂从郑州一帆机械设备有限公司订购了多台(套)高速公路骨料生产线，为宁杭高速公路（江苏段）的多个标段提供了大量优质骨料。

High-quality aggregate, which is produced by the expressway aggregate production line supplied by Zhengzhou Yifan Machinery Co., Ltd, was widely used in the Nanjing-Hangzhou expressway project.

宁杭高速

Nanjing-Hangzhou expressway project



公司售后工程师（右一）同吉尔吉斯斯坦客户的操作人员在一起安装调试河卵石骨料生产线

The after-sale service engineer (right) from Zhengzhou Yifan Machinery Co., Ltd was working with the operator of the client to set up and debug sand and gravel aggregate production line in Kirgizstan. (China-Kirgizstan-Vzbekistan highway project)

工程实例 – 水电站骨料加工系统

Project Example-Hydropower Station Aggregate Processing System

PE870 × 1060 Jaw Crusher
PF1214 Impact Crusher
3YK2460 Inclined Vibrating Screen
2YK2160 Inclined Vibrating Screen
2YK1860 Inclined Vibrating Screen



四川马边河舟坝水电站 400t/h骨料加工系统

400t/h aggregate processing system

Zhouba Hydropower Station Quarry in Sichuan Province



VSI-2000 VSI Crusher

国家重点工程宝泉抽水蓄能电站上水库
骨料加工系统中的制砂设备

Baoquan hydropower station—one
of the national key projects

ZK1437 Straight-line Vibrating Screen

官地水电站

Guandi Hydropower Station
Quarry in Sichuan Province.



工程实例 - 矿业

Project Example-Mining



VI-7000 立式冲击破碎机
VI-7000 VSI Crusher

安庆中宜 30t/h石英砂（浮法玻璃原料）生产线
30t/h quartz sand production line for glass
manufacture raw materials
Zhongyi Glass Sand Co., Ltd in Anhui Province.



SMH120F 液压圆锥破碎机
SMH120F Cone Crusher

30t/h钢渣加工生产线
30t/h Slag-Manufactured Product Line.